
           

                                                                              

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Σέρρες,  25/09/2020 

Του:   Κωνσταντίνου Μπούμπα, βουλευτού Νομού Σερρών  
 

Προς:   Τον κο Υπουργό Υγείας 
 
 

ΘΕΜΑ:  «Έλλειψη ιατρών στο Νοσοκομείο των Σερρών»  
 

     

 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Το Νοσοκομείο των Σερρών δεν θα αντέξει, αν φορτωθεί με τις ανάγκες νοσηλείας από μια 

ενδεχόμενη αύξηση των κρουσμάτων του κορωνοϊού, σε τοπικό επίπεδο. Με το υπάρχον 

προσωπικό από παθολόγους και πνευμονολόγους δύσκολα το άνω νοσοκομείο θα 

λειτουργήσει επαρκώς. Στα προηγούμενα ασφυκτικά πλαίσια, ο διευθυντής της ιατρικής 

υπηρεσίας του τελευταίου, όπως πληροφορηθήκαμε, ζήτησε, πρόσφατα, την υπό καθεστώς 

απόσπασης ανάληψη υπηρεσίας στο άνω νοσοκομείο δύο παθολόγων και ενός 

πνευμονολόγου, μετά την αποχώρηση ενός πνευμονολόγου και την συνταξιοδότηση δύο 

παθολόγων. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

Προτίθεσθε να λάβετε τις απαραίτητες πρωτοβουλίες για την πληρέστερη επάνδρωση του 
ανωτέρω νοσοκομείου, ξεκινώντας από την ταχύτερη δυνατή ικανοποίηση του 
προαναφερθέντος αιτήματος, του διευθυντή της ιατρικής υπηρεσίας, του; 
 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Κωνσταντίνος Μπούμπας 
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